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Het tien leden tellende bestuur van AV ATOS heeft zijn tweede jaar in dezelfde en voltallige
samenstelling volbracht. Dat klinkt alsof dat lastig was, maar het tegenovergestelde is waar.
Een fijn team van enthousiaste bestuursleden die steeds beter hun weg weten te vinden, taken
oppakken en heel prettig en respectvol met elkaar omgaan.
Met ATOS hebben we een intens en intensief jaar achter de rug met veel hoogtepunten, maar
helaas zijn ons twee bijzondere leden van ATOS ontvallen. Beiden met een lange staat van
dienst en een belangrijke bijdrage aan het voortbestaan van de vereniging. In augustus
overleed het actieve jurylid Rina Stout. In december overleed onze oud-voorzitter Evert
Kranendonk..

Ook moeten we melden dat we tekort zijn geschoten in het actief handelen op twee
onderwerpen die wij op de vorige Algemene Ledenvergadering (ALV) op de agenda hebben
gezet en er tijdens de ALV ook leden voor hebben gevraagd mee te helpen. Het gaat over de
onderwerpen ‘Aanpassingen aan het interieur van de kantine’ en ‘Duurzaamheid’. Beide zijn
helaas in het afgelopen jaar niet van de grond gekomen.

Wat hebben we wel gedaan en wat is er goed gegaan?
We zijn financieel meer dan gezond en groeien. Dit jaar hebben we bijna het 500ste lid mogen
verwelkomen. Door flink te sturen op doorstroming van leden kunnen we de reservelijst
inkorten. De 30 Van Noord en de Louis Vinklloop zijn elk jaar zeer succesvol, zo ook
afgelopen jaar en dat succes komt niet zomaar. Het is elk jaar weer een geweldige prestatie
van de organisatie.
Wat zich verder steeds meer aan het uitbetalen is, is het beleid dat door het vorige bestuur is
ingezet en dit bestuur met plezier probeert verder te brengen. Wij hebben het dan over het
beleid om het trainerskorps kwalitatief te laten groeien en daarmee de sportieve prestaties van
de gehele vereniging te verhogen. Dat heeft het afgelopen jaar geleid tot promotie naar de
tweede divisie van de senioren mannen. Daarnaast zijn in bijna alle leeftijdscategorieën
finaleplaatsen behaald bij competitiewedstrijden. Ook individueel zijn er bij de jeugd
fantastische prestaties behaald. Maar ook enige masters zijn het hele jaar door zeer succesvol
en er sporten steeds meer personen bij ATOS.
Om dit beleid zorgvuldig voort te zetten zijn we bijzonder blij met de nieuwe start die de
Technische Commissie (TC) in 2023 heeft gemaakt. Hierin hebben 8 leden zitting die zeer
voortvarend en enthousiast aan de slag zijn. Een goed werkende TC is een belangrijke pijler
voor de vereniging.
Het TC-beleid is een onderdeel van het gehele beleidsplan voor ATOS. Het afgelopen jaar
hebben wij in kleine groep verder gewerkt aan de ontwikkeling van dat beleidsplan. De in de
vorige goedgekeurde ALV Missie/Visie-tekst is daarin leidend. Op de ALV zullen wij jullie
meenemen in de uitleg van onze doelen en daar goedkeuring voor vragen.
Vanuit het bestuur menen wij dat het interne contact met de verschillende commissies goed
verloopt. Dat komt deels omdat bestuursleden vaak ook andere taken buiten het bestuur
uitvoeren en met het geluk van een groot en actief bestuur zijn de relaties kort naar de
commissies. Ook de georganiseerde uitleg van de (jeugd)trainers aan atleten en hun
ouders/verzorgers is een prima middel om elkaar te informeren en vragen te stellen.

Ook zijn we druk bezig geweest om de externe contacten te verbeteren. Zo hebben we
verschillende besprekingen gehad met de gemeente over samenwerking en de accommodatie.
In het najaar zal een groep van Gezond Noord bij ons starten met wandelen. Dit willen wij
vasthouden, verder brengen en ook binnen de verenging uitbreiden. Verder is de
samenwerking met de andere Amsterdamse verenigingen sterk verbeterd. Binnen de Stichting
Amsterdamse Atletiek (SAA) hebben naast de al goedwerkende Jury-commissies nu ook de
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verschillende TC’s regulier overleg over kennis, uitwisseling van trainers, gezamenlijke
inkoop en afstemming van wedstrijden. Een heus Amsterdams Kampioenschap wordt dit jaar
gehouden, gezamenlijk georganiseerd door de diverse Amsterdamse verenigingen. Het is een
volgende stap in een hopelijk langdurige en duurzame samenwerking. En ook de
penningmeesters zijn samengekomen voor overleg over ledenadministratie,
boekhoudsystemen en prijsafspraken.

Op het gebied van sponsoring zijn ook stappen gezet. Zo is er een samenwerking met
fysiotherapie MCN. Zij zullen eens per twee weken komen om blessures te beoordelen en
zullen ook lezingen komen geven over blessurepreventie en voeding. Verder zijn we in
gesprek gekomen met een sponsor die ATOS zowel in de breedte als ook kwalitatief
langdurig wil steunen om te groeien. Deze sponsor wil niet bij naam genoemd worden.

Het komend jaar willen we het beleidsplan, wanneer u dat bij de ALV goedkeurt, verder
uitrollen. Zoals u leest gaat het echt goed met ATOS. Dat is dankzij alle vrijwilligers. Uit
ervaring kunnen we zeggen dat een groot bestuur heel fijn is. Hoe groter de groep waaruit een
commissie bestaat, hoe makkelijker taken verdeeld kunnen worden.
Ik hoop dat u bij het succes van ATOS wil horen, dat we met uw hulp de toestroom aan
bestaande en nieuwe Noorderlingen wil helpen opvangen bijvoorbeeld op de atletiekbaan vol
met enthousiaste (jeugd)trainers, of in de vernieuwde frisse, gezellige bruisende kantine, of
bij baan- of wegwedstrijden, of welke andere activiteit van ATOS dan ook.


